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7™ April 2011

To: Honorary Secretary
Bahrain Golf Association
Bangladesh Golf Federation
Bhutan Golf Federation
Brunei Golf Association
Cambodia Golf Association
China Golf Association
Chinese Taipei Golf Association
Golf Australia
Golf Federation of Islamic Republic of iran
Golf Federation of the Union of Myanmar
Guam National Golf Federation
Hong Kong Golf Association
Indian Golf Union
Indonesia Golf Association
Japan Golf Association
Korea Golf Association
Laos Golf Association
Macau Golf Association
Malaysian Golf Association
Mongolian Golf Association
National Golf Association of the Philippines
Nepal Golf Association
New Zealand Golf Incorporated
Pakistan Goif Federation
Papua New Guinea Golf Association
Qatar Golf Association
Samoa Golf Association
Sri Lanka Golf Union
Thailand Golf Association
The Committee of Sports & Physical Culture of Vietnam
UAE Golf Association

Dear Sirs

SINGAPORE JUNIOR GOLF CHAMPIONSHIP 2011

We are pleased to inform you that the above tournament will be held from
Wednesday 1% to Friday 3™ June (practice round on Tuesday morning 31%

May) at Keppel Club.

Attached, please find conditions of play, official entry form and accommodation
request form. Entries must be submitted by 12 noon Friday 13" May.

Member of International Golf Federation, Asia Pacific Golf Confederation and Asia Pacific Junior Golf Confederation
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The Organizing Committee (OC) would like to invite your players to participate

in the Championship. The OC will provide:

» Accommodation on twin-sharing basis for two nominated players (one
boy and one girl) and one accompanying official from Monday 30" May
to Friday 3™ June for four (4) nights at the official hotel. Other players
are welcome but they will have to meet all expenses on their own.
Airport transfer for the nominated players and accompanying official.
Local transportation from official hotel to host club (and vice versa) for all
players staying at the official hotel.

Please reply by email or fax your intention to participate at soonest possible.
We look forward to your continued support and welcoming your team to this
event. For other details, please do not hesitate to contact the SGA Secretariat
at Tel: 65 6755 5976 or Email: sga@pacific.net.sg.

Yours sincerely

3N

\COW/(RET) PETER TEO
" 'General Manager

Encls. (3)

- Conditions of Competition
- Entry Form

- Accommodation Form




邀請函





2011年新加坡青少年高爾夫錦標賽 


2011年6月1-3日





我們很高興通知您2011年新加坡青少年高爾夫錦標賽將於6月1-3日在岌巴俱樂部(The Keppel Club)舉行。5月31日練習。





附件是比賽條件，報名表、住宿申請表。報名必須於5月13日中午12:00前寄交。





主辦單位欲邀請貴國選手參加，並提供2位提名選手(一男一女)及1位領隊雙人房住宿，在指定飯店自5月30日至6月3日共四晚。大會並提供提名選手和領隊的接機和飯店至球場的接送。





其他選手也歡迎參加但所有費用必須自理。請儘快以email或傳真告知參賽意願。





期待您繼續支持並歡迎您派隊參加。如須其他資訊請洽新加坡高協，電話：65 6755 5976或email 至� HYPERLINK "mailto:sga@pacific.net.sg" ��sga@pacific.net.sg�。








Peter Teo 


新加坡高協總經理











